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19. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba 

27. ožujka 2003. 

 



 

ZAPISNIK 

19. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba, 27. ožujka 2003. u Staroj gradskoj 
vijećnici, Ulica sv. Ćirila i Metoda 5/I., dvorana "A", s početkom u 10 sati 

 

 

Nazočni gradski zastupnici: mr.sc. Božo Biškupić; Ivan Bračić; mr.sc. Goran Bradić; 
Jadranka Cesarec; Ante Čorkalo; dr.sc. Šandor Dembitz; Davor Domazet-Lošo; Igor 
Dragovan; Radoslav Dumančić; dr.sc. Emica Farago; Stjepan Fiolić; dr.sc. Krešimir Franjić; 
Ivan Friščić; Vinko Fulir; Pavo Gagulić; dr.sc. Jasmina Havranek; mr.sc. Josip Imprić; mr.sc. 
Nenad Ivanković; Tomislav Jelić; Ivo Jelušić; Mirjana Keleminec; Sonja König; dr.sc. Mate 
Ljubičić; Jurica Meić; Aladar Metzinger; Ivana Mlinar; Ernestina Novy-Radonić,dr.med.; 
Morana Paliković Gruden; Jelena Pavičić; Mirjana Pavoković; Zlata Pilepić; Iva Prpić; 
Marko Pušić; mr.sc. Nensi Radulović; Krasnodar Rora; mr.sc. Miroslav Rožić; Ladislava 
Soldat; mr.sc. Mario Starešinić; Nenad Stazić; Ivan Šikić; Luka Šimurina; Dan Špicer; mr.sc. 
Davorin Tepeš; Lidija Tomić; Ivan Valek; Kažimir Varda; Vladimir Velnić; Jure Vrselja; 
Mislav Žagar. 

 

Nenazočni gradski zastupnici koji su najavili svoj izostanak:  dr.sc. Vesna Pusić i 
dr.sc. Zdravko Tomac.   

 

Nazočna zastupnica Hrvatskog sabora: Ljiljana Kuhta. 

 

Drugi nazočni: Stipe Tojčić – zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba, Milan Bandić 
– zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba, Slavko Kojić – član Gradskog poglavarstva i 
pročelnik Gradskog ureda za financije; Zvonimir Šostar, dr.med. – član Gradskog 
poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za zdravstvo, rad i socijalnu skrb, Davor Jelavić – 
član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, graditeljstvo, 
stambene i komunalne poslove i promet, Miljenko Mesić – član Gradskog poglavarstva i 
pročelnik Gradskog zavoda za planiranje razvoja Grada i zaštitu okoliša; Nenad Crnić – član 
Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za izgradnju Grada; dr.sc. Franjo Tomić – 
član Gradskog poglavarstva za područje poljoprivrede i šumarstva; Blanka Sunara – članica 
Gradskog poglavarstva za područje imovinsko-pravnih poslova; dr.sc. Andrea Zlatar – 
članica Gradskog poglavarstva za područje kulture; Srećko Ferenčak – član Gradskog 
poglavarstva za područje upravljanja imovinom Grada, Ivica Lazanja – pročelnik Gradskog 
ureda za obrazovanje i šport; Vladimir Stojsavljević – pročelnik Gradskog ureda za kulturu, 



- 2 - 

Krešimir Ladešić – pročelnik Gradskog ureda za opću upravu; Željko Uhlir – pročelnik 
Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada; Damir Lasić – zamjenik pročelnice 
Gradskog ureda za imovinsko-pravne poslove; Doris Kažimir – pročelnica Gradskog zavoda 
za zaštitu spomenika kulture i prirode; Josip Janeš – pročelnik Gradskog ureda za 
poljoprivredu i šumarstvo; Dinko Lukač – zamjenik pročelnika Gradskog zavoda za 
automatsku obradu podataka; Greta Augustinović-Pavičić – pročelnica Službe za mjesnu 
samoupravu; Mario Kuzele – pročelnik Službe za tehničke poslove; Đorđe Nikolić – 
zamjenik pročelnika Gradskog zavoda za katastar i geodetske poslove; Stipe Pojatina – 
zamjenik pročelnika Gradskog ureda za kulturu; mr.sc. Nela Jurić – zamjenica pročelnika 
Gradskog ureda za gospodarstvo; Vidoje Bulum – tajnik Gradskog poglavarstva Grada 
Zagreba; dr.sc. Anđelko Šućur – predsjednik Vijeća gradske četvrti Gornji grad – 
Medveščak, Tomislav Petrčić – predsjednik Vijeća gradske četvrti Novi Zagreb – istok; 
Stjepan Stublić – predsjednik Vijeća gradske četvrti Sesvete; Hrvoje Ozmec – predsjednik 
Vijeća gradske četvrti Trešnjevka – sjever; Mario Pilaš – predsjednik Vijeća gradske četvrti 
Maksimir; Saša Molan – predsjednik Vijeća gradske četvrti Trešnjevka – jug; Zdravka 
Vučkovac – predsjednica Vijeća gradske četvrti Črnomerec; Zdravko Vac – predsjednik 
Vijeća gradske četvrti Donji grad; Andrea Kralj – predsjednica Vijeća gradske četvrti 
Podsused – Vrapče; Ivan Kozolić – predsjednik Vijeća gradske četvrti Donja Dubrava; Boško 
Matković – direktor Zračne luke Zagreb d.o.o.; Davorin Spevec – direktor Zagrebačkog 
velesajma d.o.o.; Julius Pevalek – direktor ZET-a d.o.o.; Igor Toljan – direktor Zrinjevca 
d.o.o.; Joso Bićanić – direktor Čistoće d.o.o.; Ivan Librić – direktor Sektora naplate Gradskog 
stambeno-komunalnog gospodarstva d.o.o.; mr.sc. Vjekoslav Karara – direktor Autobusnog 
kolodvora d.o.o.; Slobodan Jeličić – direktor Vodoprivrede d.o.o.; Darko Borovina – direktor 
Gradskih groblja d.o.o.; Marijan Ožanić – direktor Tehnološkog parka d.o.o.; Damir 
Belošević – direktor Zagreb-filma d.o.o.; Dragutin Prokopec – voditelj tehnike Zagreb-filma 
d.o.o.; Slobodan Ljubičić – direktor Robnih terminala Zagreb d.o.o.; Aleksa Kocijan – 
direktor Jaruna d.o.o.; Jadranko Robić – direktor Vodoopskrbe i odvodnje d.o.o.; Ivan 
Kolarić – direktor Zagrebačkih cesta d.o.o.; Janislav Šaban – direktor AGM-a d.o.o.; 
Vladimir Tomičić – direktor Gradske plinare d.o.o.; Ante Iličić – direktor Zagrebačke 
veletržnice d.o.o.; Mate Kraljević – direktor Zagrebparkinga d.o.o.; Ivan Garac – direktor 
"Vladimira Nazora" d.o.o.; Božo Granić – pomoćnik direktora Tržnice Zagreb d.o.o.; Irena 
Trauber Jurić i Biserka Šafran – HGK, Komora Zagreb; Darko Rubčić – ravnatelj Državnog 
arhiva u Zagrebu, Božidar Hojan, Jasmina Vukas i Dragan Zelić – GONG; Josip Medić, 
Ksenija Kvarantan, Smiljana Špika Prskalo, Snježana Januškovski, Ljubica Tomić, Ljubica 
Baričević i Kristina Kos – Novinarska radionica, Pučko otvoreno učilište, Ratko Bedeković - 
Udruga za zaštitu okoliša Jakuševec; Vladimir Štarkelj – Udruga "Zelena akcija Mićevec"; 
Bernarda Jurčec – tajnica Gradske skupštine Grada Zagreba i djelatnici Stručne službe 
Gradske skupštine. 
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
utvrđuje da je sjednici nazočno 45 (naknadno je evidentirana nazočnost 49 gradskih 
zastupnika) od ukupno 51 gradskog zastupnika pa Gradska skupština može pravovaljano 
raspravljati i odlučivati. 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
izvješćuje Gradsku skupštinu da je u ime Gradske skupštine, u skladu s člankom 34. stavkom 
3. Poslovnika Gradske skupštine Grada Zagreba, na molbu Trgovačkog društva “Jarun” d.o.o. 
preuzela počasno pokroviteljstvo nad obilježavanjem Svjetskog dana voda, koji se u 
organizaciji tog trgovačkog društva proslavio na Jarunskom jezeru 22. ožujka 2003. godine. 
Spomenuto pokroviteljstvo nije uključivalo financijsku potporu. 

 

Gradska skupština jednoglasno prihvaća zapisnik 18. sjednice održane 27. veljače 
2003. godine.  
 

Gradski zastupnici primili su prijedlog dnevnoga reda uz poziv za sjednicu.  

 

Gradski zastupnici primili su:  

- materijal za sve točke predloženog dnevnog reda; 

- izvješća radnih tijela nakon održanih 12 sjednica; 

- Prijedlog za izmjene i dopune Prijedloga programa mjera za unapređenje stanja u 
prostoru Grada Zagreba (za točku 1.); 

- Prijedlog zaključka, što je sadržan u izvješću Odbora za zaštitu okoliša, matičnoga 
radnog tijela (za točku 2.); 

- Prijedlog za dopune Prijedloga zaključka o Prometnoj studiji Grada Zagreba, što 
ga je predložio Odbor za prostorno uređenje, matično radno tijelo (za točku 4.); 

- Prijedlog za izmjenu Prijedloga zaključka o Prometnoj studiji Grada Zagreba, što 
ga je predložio gradski zastupnik Marko Pušić (za točku 4.); 

- Prijedlog odluke o uklanjanju i uništavanju ambrozije na području Grada Zagreba, 
što ga Gradsko poglavarstvo predlaže za uvrštavanje u prijedlog dnevnog reda po 
hitnom postupku; 



- 4 - 

- odgovore na pitanja i prijedloge gradskih zastupnika i nove preglede pitanja i 
prijedloga na koje nisu primljeni odgovori kao i primljenih odgovora. 

 

Gradski zastupnici primili su na sjednicama klubova, odnosno danas: 

- očitovanje Gradskog poglavarstva o prijedlozima (za točke 1., 2., 4. i 5.); 

- grafičke priloge uz Prometnu studiju Grada Zagreba (za podtočku 4.b);  

- Prijedlog zaključka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Medveščak", što ga 
Odbor za izbor i imenovanja predlaže da se uvrsti u prijedlog dnevnog reda po 
hitnom postupku; 

- odgovore na pitanja i prijedloge gradskih zastupnika. 

 
Gospodin Josip Janeš, pročelnik Gradskog ureda za poljoprivredu i šumarstvo, 

obrazlaže opravdanost hitnosti za Prijedlog odluke o uklanjanju i uništavanju ambrozije na 
području Grada Zagreba. 

 

Gospodin Ivo Jelušić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja, obrazlaže 
opravdanost hitnosti za Prijedlog zaključka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića 
"Medveščak". 

 

Gospodin Kažimir Varda, predsjednik Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka, u 
ime Kluba predlaže:  

 

- da se iz dnevnog reda izostave: 

- točka 6. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana u Upravno vijeće 
Hrvatskoga prirodoslovnog muzeja, 

- točka 8. Prijedlog zaključka o izboru člana u Školski odbor Osnovne škole Ivana 
Gorana Kovačića, 

- točka 10. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Domski odbor 
Učeničkog doma Ante Brune Bušića i 

- točka 11. Prijedlog zaključka o izboru člana u Školski odbor Škole za primalje; 
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- da se iz dnevnog reda izostavi točka 2. Izvješće o uzrocima, odnosno razlozima te o 
odgovornosti u vezi s akcidentom na lokaciji PUTO; 

 

- da se po hitnom postupku u dnevni red uvrsti Izvješće Povjerenstva za utvrđivanje činjenica 
o pitanjima koja se odnose na zakonitost rada Gradskog zavoda za planiranje razvoja Grada i 
zaštitu okoliša, što ga je osnovala Gradska skupština. 

 

 Gradska skupština većinom glasova (27 "protiv" i 19 "za") ne prihvaća prijedlog 
Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka da se izostavi točka 2. iz prijedloga dnevnoga 
reda. 

 

 Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
stavlja na glasovanje prijedlog Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka da se iz prijedloga 
dnevnoga reda izostave točke 6., 8., 10. i 11. 

 Utvrđuje da je glasovalo 46 gradskih zastupnika, iako je u ovom trenutku u dvorani 
nazočno 47 gradskih zastupnika.  

Konstatira da je u međuvremenu evidentirana nazočnost još jednog gradskog 
zastupnika.  

Predlaže da se ponovi glasovanje i moli sve gradske zastupnike da glasuju. 

   

Gospodin Kažimir Varda, u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka predlaže 
da se primjeni članak 173. stavak 2. Poslovnika Gradske skupštine Grada Zagreba. 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
predlaže da se glasuje o prijedlogu Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka da se glasuje 
poimenično. 

 

Gospodin Kažimir Varda smatra da o prijedlogu Kluba ne treba glasovati, već 
ponovno predlaže predsjednici da primjeni članak 173. stavak 2. Poslovnika Gradske 
skupštine Grada Zagreba. 
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
konstatira da se rezultat glasovanja može utvrditi, ali svi gradski zastupnici nisu glasovali što 
se nije dogodilo prvi puta.  

 

Gospodin Ivo Jelušić kaže da se rezultat glasovanja može utvrditi, ali predlaže da se 
glasovanje ponovi jer jedan gradski zastupnik nije glasovao. 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
utvrđuje da je sada u dvorani prisutno 48 gradskih zastupnika. 

 

Gradska skupština većinom glasova (24 "protiv" i 23 "za") ne prihvaća prijedlog 
Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka da se iz dnevnog reda izostave točke 6., 8., 10. i 
11.   

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
napominje da se gradski zastupnici trebaju ponašati u skladu sa svojim dužnostima.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
konstatira da nisu ostvarene poslovničke pretpostavke za prijedlog Kluba gradskih zastupnika 
Hrvatskog bloka da se po hitnom postupku u dnevni red uvrsti Izvješće Povjerenstva za 
utvrđivanje činjenica o pitanjima koja se odnose na zakonitost rada Gradskog zavoda za 
planiranje razvoja Grada i zaštitu okoliša.   

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden na 
zahtjev Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka daje stanku. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

Gospodin Kažimir Varda, predsjednik Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka 
izvješćuje da je Klub utvrdio da je rezultat glasovanja 24 "za" i 24 "protiv", te moli u ime 
Kluba, ako je to sukladno Poslovniku, da se stavi na glasovanje prijedlog o poimeničnom 
glasovanju.  
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
konstatira da je objavila rezultate glasovanja i da je glasovanje dovršeno, te da je prije 
ponovljenog glasovanja dala šansu Klubu da podnese prijedlog.  

 

Gradska skupština većinom glasova (44 "za") prihvaća da se Prijedlog odluke o 
uklanjanju i uništavanju ambrozije na području Grada Zagreba uvrsti u prijedlog dnevnog 
reda po hitnom postupku. Prijedlog se uvrštava u prijedlog dnevnog reda kao točka 13. 

 

Gradska skupština većinom glasova (27 "za" i 17 "protiv") prihvaća da se Prijedlog 
zaključka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Medveščak" uvrsti u prijedlog dnevnog 
reda po hitnom postupku. Prijedlog se uvrštava u prijedlog dnevnog reda kao točka 14. 

 

Gradska skupština većinom glasova (27 "za" i 17" protiv") prihvaća dnevni red s 
prihvaćenim dopunama. 

DNEVNI RED 

 
1. a ) Izvješće o stanju u prostoru Grada Zagreba 

b) Prijedlog Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba  
2. Izvješće o uzrocima, odnosno razlozima te o odgovornosti u vezi s akcidentom na 

lokaciji PUTO 
3. Prijedlog programa poticanja razvitka poljoprivrede i šumarstva na području 

Grada Zagreba 
4. a) Izvješće o glavnim aktivnostima i mjerama u oblasti prometa 

b) Prometna studija Grada Zagreba 
5. Prijedlog zaključka (zaduženje Gradskom poglavarstvu) 
6. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana u Upravno vijeće Hrvatskoga 

prirodoslovnog muzeja 
7. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole bana 

Josipa Jelačića 
8. Prijedlog zaključka o izboru člana u Školski odbor Osnovne škole Ivana Gorana 

Kovačića 
9. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru članova u Domski odbor Učeničkog doma 

Tina Ujevića 
10. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Domski odbor Učeničkog doma      

Ante Brune Bušića 
11. Prijedlog zaključka o izboru člana u Školski odbor Škole za primalje  
12. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Škole suvremenog 

plesa Ane Maletić 
13. Prijedlog odluke o uklanjanju i uništavanju ambrozije na području Grada Zagreba 
14. Prijedlog zaključka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Medveščak" 
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PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Gospodin Tomislav Jelić, postavlja pitanje zamjenicima gradonačelnice Grada 
Zagreba gospodinu Stipi Tojčiću i gospodinu Milanu Bandiću u vezi s porastom troškova 
života u Gradu Zagrebu u posljednjih šest mjeseci.  

Predlaže da se zbog iskopa jame za pretovar šljunka ne devastira park u Hrvatskom 
Leskovcu.   

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić, odgovara na pitanje i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku.  

 

Gospodin Radoslav Dumančić, pita pročelnika Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb o reorganizaciji službe Hitne pomoći za područje Sesveta.  

Predlaže Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba da se saniraju u Soblincu iskopi 
gline.  

Gospodin Zvonimir Šostar, dr.med., pročelnik Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb, odgovara na pitanje. 

Gospodin Radoslav Dumančić, traži daljnja objašnjenja i odgovor na pitanje u 
pisanom obliku. 

 

Gospodin mr.sc. Davorin Tepeš, izražava nezadovoljstvo odgovorom na pitanje je li 
potrebna građevna dozvola za biciklističku stazu u Gundulićevoj ulici. Traži daljnja 
objašnjenja od zamjenika gradonačelnice Grada Zagreba za gospodarstvo.  

Pita zamjenika gradonačelnice Grada Zagreba za gospodarstvo o uzrocima formiranja 
klizne plohe na sanaciji smetlišta Jakuševec i o razlici između projektirane i stvarne količine 
plina na ozračivačima. 

Predlaže gradonačelnici Grada Zagreba da se preispita procedura povrata imovine jer 
se stiče dojam da se namjerno usporava. 

 

Gospodin mr.sc. Mario Starešinić, dr.med., pita gradonačelnicu Grada Zagreba u vezi 
s izgradnjom i financiranjem pristupne prometnice u Remetama na temelju ugovora 
Gradskog ureda za izgradnju Grada i privatnih investitora.  
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Predlaže gradonačelnici Grada Zagreba da ukloni kriminal iz upravnih tijela Grada 
Zagreba i navodi primjer Trgovačkog društva Vodoprivreda d.o.o. koje je bez koncesije 
eksploatiralo šljunak.  

Gospodin Nenad Crnić, pročelnik Gradskog ureda za izgradnju Grada, odgovara na 
pitanje. 

Gospodin mr.sc. Mario Starešinić, dr.med., traži daljnja objašnjenja i odgovor na 
pitanje u pisanom obliku. Prilaže ugovor o financiranju izgradnje pristupne prometnice, 
uvjete izgradnje i položajni nacrt.  

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić, odgovara na 
prijedlog i najavljuje odgovor u pisanom obliku.  

 

Gospođa Ernestina Novy-Radonić, dr.med., postavlja pitanje pročelniku Gradskog 
ureda za zdravstvo, rad i socijalnu skrb o ugovorima koje je sklopio dr. N. Gabrić s bolnicom 
"Sveti Duh" i naknadom za njegove usluge.  

Gospodin Zvonimir Šostar, dr.med., pročelnik Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb, odgovara na pitanje i najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospodin Stjepan Fiolić pita pročelnika Gradskog ureda za zdravstvo, rad i socijalnu 
skrb o uvozu 670 tona konjskog mesa bez deklaracija u 2002. godini.  

Predlaže gradonačelnici Grada Zagreba da se sa svojim suradnicima proveze 
autobusom prometnicom od Čeha do Odranskog Obreža i na licu mjesta uvjeri treba li je 
obnoviti.  

Gospodin Zvonimir Šostar, dr.med., pročelnik Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb, odgovara na pitanje i najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospodin Ivan Bračić postavlja pitanje Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba koliko 
je prikupljeno sredstava od prodaje društvenih stanova u protekle tri godine i kako su 
potrošena.  

Daje prijedlog Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba da izvijesti Gradsku skupštinu 
o razlozima i uvjetima ustupanja Državnom odvjetništvu zgrade koja je u vlasništvu Grada 
Zagreba. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara na pitanje i 
najavljuje odgovor na pitanje u pisanom obliku.  
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Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić postavlja pitanje Gradskom poglavarstvu Grada 
Zagreba u vezi s međunarodnim natječajem za ravnatelja Muzeja suvremene umjetnosti u 
Zagrebu.  

Daje prijedlog Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba da se poštuje zahtjev Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe "Ksaver" da mu se dostavi ugovor o zakupu 
poslovnog prostora u Nemetovoj 2 s Poliklinikom za dijagnostiku.   

Gospođa dr.sc. Andrea Zlatar, članica Gradskog poglavarstva za područje kulture, 
odgovara na pitanje.  

Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić traži daljnja objašnjenja i odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospodin Ivan Frišćić postavlja pitanje Gradskom poglavarstvu u vezi s izdavanjem 
lokacijske dozvole u ulici Graberje za izgradnju gospodarskih zgrada za uzgoj činčila te zašto 
se ignorira volja građana i vijeća gradske četvrti. 

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet, odgovara na pitanje i najavljuje 
odgovor u pisanom obliku.  

Gospodin Ivan Friščić traži daljnja objašnjenja.  

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet, odgovara i ponovno najavljuje 
odgovor u pisanom obliku.  

 

Gospodin Jure Vrselja konstatira da nije dobio odgovor na pitanje što ga je postavio 
pročelniku Gradskog ureda za financije na prošloj sjednici u vezi s gradskom riznicom te 
ponavlja pitanje.  

Gospodin Slavko Kojić, pročelnik Gradskog ureda za financije, najavljuje da je 
odgovor u pisanom obliku već u proceduri.  

 

Gospodin dr.sc. Mate Ljubičić daje prijedlog Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba 
da se u emisiji "Dnevnik" objavi da stanovništvo u Gradu Zagrebu pije zdravstveno ispravnu 
vodu, kako bi se demantirali navodi izrečeni u emisiji "Latinica" dana 24. ožujka o. g. 

Gospodin Zvonimir Šostar, dr.med., pročelnik Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb, odgovara na prijedlog. 

Gospodin dr.sc. Mate Ljubičić traži daljnja objašnjenja. 



- 11 - 

 

Gospodin Krasnodar Rora postavlja pitanje Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba 
kada će se riješiti problem kanalizacije ulice Ružičnjak na Šalati.  

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara na pitanje i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospodin mr.sc. Goran Bradić postavlja pitanje Gradskom poglavarstvu Grada 
Zagreba kada će započeti radovi kojima bi se dovršio gradski stadion Maksimir i do kada će 
trajati.  

Daje prijedlog Gradskom poglavarstvu da se, ako je to potrebno promjeni odluka u 
vezi s ljetnim terasama ugostiteljskih objekata a da komunalne službe kontroliraju njenu 
primjenu.  

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara na pitanje. 

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet, odgovara na prijedlog.  

  

Gospodin mr.sc. Nenad Ivanković nije zadovoljan kako se i u kojem roku odgovara 
na pitanja gradskih zastupnika. Kao primjer navodi odgovor što ga je dobio na svoje pitanje o 
zabrani ulaska psima u Park Maksimir. Pita gradonačelnicu Grada Zagreba zašto se tako dugo 
čeka s odgovorima i predlaže da se odgovori moraju davati u pisanom obliku i u roku.  

 

Gospodin Marko Pušić pita pročelnika Gradskog ureda za izgradnju Grada što se 
namjerava poduzeti u vezi sa čistoćom, odnosno većom sigurnošću gradskih pothodnika. 
Navodi primjer pothodnika Siget – Središće koji je neuredan, prljav i nesiguran. 

Gospodin Nenad Crnić, pročelnik Gradskog ureda za izgradnju Grada, odgovara na 
pitanje i najavljuje odgovor u pisanom obliku.  

 

Gospodin Aladar Metzinger postavlja pitanje Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba 
što će se poduzeti da se taksijima omogući pristup pješačkim zonama u kojima je zabranjen 
promet vozilima kako bi mogli prevesti bolesne i starije. 

Predlaže da se urede klupe u dvorani "A" kako bi se olakšalo sjedenje.  

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet odgovara na pitanje. 
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Gospodin dr.sc. Krešimir Franjić pita gradonačelnicu Grada Zagreba kako se pojavio 
"fantomski" broj 21 u Ulici Božidara Magovca i kompleks uslužnih prodavaonica. Prilaže 
prospekt i posjetnice jedne od prodavaonica. 

Predlaže direktoru Trgovačkog društva ZET d.o.o. da to trgovačko društvo na gornjoj 
stanici žičare postavi javni WC. 

 

Gospođa Mirjana Pavoković pita pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet kada i kako će se riješiti prometna 
regulacija u zapadnom dijelu Grada u kojem je promet često zagušen.  

 

Gospodin Ivo Jelušić pita pročelnika Gradskog ureda za izgradnju Grada priprema li 
se izgradnja biciklističke staze od Velikogoričke ceste kroz Dugave. 

Gospodin Nenad Crnić, pročelnik Gradskog ureda za izgradnju Grada odgovara na 
pitanje.  

 

Gospodin Jurica Meić postavlja pitanje Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba o 
ustupanju građevinskih radova i traži popis tvrtki, ugovoreni iznos i lokaciju radova.  

Predlaže direktoru Trgovačkog društva Zagrebparking d.o.o. da ta tvrtka pri 
uklanjanju nepropisno parkiranih vozila ne pravi razlike među građanima. 

 

Gospodin Ivan Valek postavlja pitanje gradonačelnici Grada Zagreba u vezi s 
problemima komunalnog i društvenog standarda u Gračanima.  

Predlaže da se uredi prostor Mihaljevca koji danas izgleda kao skladište starih kioska 
i otpad starih automobila, a tamo su i neuređena ZET-ova stajališta i javni WC. 

 

Gospođa Sonja König postavlja pitanje zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba za 
društvene djelatnosti što će se učiniti i u kojem roku da se Zvjezdarnica što prije dovede u 
funkcionalno stanje. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Milan Bandić najavljuje odgovor u 
pisanom obliku. 
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Gospodin Dan Špicer postavlja pitanje gradonačelnici Grada Zagreba i pročelniku 
Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada o korištenju prostora i upravljanju imovinom 
u zgradi u Ulici grada Vukovara 68.  

Predlaže direktoru Trgovačkog društva ZET d.o.o. da se dopusti ulaz rolerima u 
ZET-ova vozila. 

Gospodin Srećko Ferenčak, član Gradskog poglavarstva za područje upravljanja 
imovinom Grad,a odgovara na pitanje i najavljuje odgovor u pisanom obliku.  

Gospodin Julius Pevalek, direktor Trgovačkog društva ZET d.o.o., odgovara na 
prijedlog.  

 

Gospođa Jadranka Cesarec predlaže pročelniku Gradskog ureda za izgradnju Grada da 
se Cvjetnom trgu vrati stari sjaj i šarm.  

 

Gospodin Kažimir Varda postavlja pitanje zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba 
za gospodarstvo o vlasništvu zemljišta na kojem se nalazi PUTO i o štetnim ugovorima koji 
su sklopljeni s partnerima.  

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara na pitanje i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

Gospodin Kažimir Varda traži daljnja objašnjenja i ispravlja netočan navod.  

Gospodin Nenad Stazić uzima riječ zbog povrede Poslovnika.  

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara i ponovno 
najavljuje odgovor u pisanom obliku.  

 

Gospodin mr.sc. Božo Biškupić postavlja pitanje gradonačelnici Grada Zagreba o 
novoprimljenim djelatnicima u gradskim upravnim tijelima i trgovačkim društvima u 
vlasništvu Grada od 2000. godine do danas. 

Predlaže gradonačelnici Grada Zagreba da se pojača čišćenje Grada te da se više čiste 
zidovi i fasade.   

 

Gospodin Nenad Stazić predlaže pročelniku Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet da se osigura poštivanje prometnog 
znaka zabrane prometa svim motornim vozilima u Tkalčićevoj ulici.    

Gospodin mr.sc. Davorin Tepeš uzima riječ zbog povrede Poslovnika. 
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1. a ) Izvješće o stanju u prostoru Grada Zagreba 
b) Prijedlog Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

 

Prijedlog su razmotrili:   

- Odbor za prostorno uređenje, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 

- Odbor za gospodarski razvoj, 

- Odbor za financije, 

- Odbor za komunalno gospodarstvo, 

- Odbor za zaštitu okoliša, 

- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, 

- Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, 

- Odbor za obrazovanje i šport, 

- Odbor za kulturu, 

- Odbor za mladež i 

- Odbor za mjesnu samoupravu. 

 

U izvješću Odbora za prostorno uređenje, matičnoga radnog tijela sadržana su njegova 
stajališta o prijedlozima i primjedbama nadležnih radnih tijela koja su raspravljala o ovim 
prijedlozima. Odbor je utvrdio Prijedlog za izmjene i dopune Prijedloga programa mjera za 
unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba. Prijedlog za izmjene i dopune dostavljen je 
Gradskom poglavarstvu i Odboru za Statut, Poslovnik i propise. Prijedlozi za Gradsko 
poglavarstvo što su sadržani u izvješću Odbora za prostorno uređenje, matičnoga radnog 
tijela također su dostavljeni Gradskom poglavarstvu. 

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi na Izvješće i Prijedlog 
programa s osnove njihove usklađenosti sa zakonom i Statutom Grada Zagreba.  

Odbor je zaključio da su prijedlozi Odbora za prostorno uređenje podneseni u skladu 
sa Statutom Grada Zagreba i Poslovnikom Gradske skupštine Grada Zagreba. 

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
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Gradsko poglavarstvo očitovalo se o Prijedlogu za izmjene i dopune Prijedloga 
programa mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba i o prijedlozima Odbora za 
prostorno uređenje. 

 

Očitovanje su gradski zastupnici primili. 

 

Klub gradskih zastupnika SDP-a i Klub gradskih zastupnika i HNS-a podnijeli su 
Prijedlog za dopunu Prijedloga Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada 
Zagreba. 

 

Gospodin Miljenko Mesić, pročelnik Gradskog zavoda za planiranje razvoja Grada i 
zaštitu okoliša obrazlaže Izvješće i Prijedlog Programa. 

 

Gospodin mr.sc. Nenad Ivanković, predsjednika Odbora za prostorno uređenje, 
matičnoga radnog tijela obrazlaže izvješće Odbora. 

 

Gospodin Aladar Metzinger, predsjednik Odbora za poljodjelstvo, šumarstvo i 
vodoprivredu obrazlaže izvješće Odbora. 

 

Gospodin dr.sc. Krešimir Franjić obrazlaže Prijedlog za dopunu Prijedloga programa 
mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba, što su ga podnijeli Klub gradskih 
zastupnika SDP-a i Klub gradskih zastupnika HNS-a. 

 

Gradska skupština većinom glasova (38 "za" i 2 "protiv") prihvaća da Klub gradskih 
zastupnika SDP-a i Klub gradskih zastupnika HNS-a mogu podnijeti Prijedlog za dopunu 
Prijedloga Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba. Prijedlog je 
podijeljen gradskim zastupnicima. 

 

Gospodin Miljenko Mesić, pročelnik Gradskog zavoda za planiranje razvoja Grada i 
zaštitu okoliša u ime predlagatelja prihvaća Prijedlog što su ga podnijeli klubovi gradskih 
zastupnika SDP-a i HNS-a. 
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
daje stanku. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

U raspravi sudjeluju: Tomislav Jelić (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog 
bloka), mr.sc. Mario Starešinić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), Ladislava Soldat 
(ispravak netočnog navoda), mr.sc. Mario Starešinić (neslaganje s ispravkom netočnog 
navoda), mr.sc. Nenad Ivanković (u ime Kluba gradskih zastupnika HIP-a), mr.sc. Miroslav 
Rožić (u ime Kluba gradskih zastupnika HSP-a i HKDU-a), Krasnodar Rora, mr.sc. Božo 
Biškupić, Ernestina Novy-Radonić, dr.med., Aladar Metzinger, Kažimir Varda, mr.sc. 
Davorin Tepeš, Radoslav Dumančić, Ivan Valek, Miljenko Mesić (u ime predlagatelja) i 
mr.sc. Miroslav Rožić (ispravak netočnog navoda).  

 

 Gradska skupština većinom glasova (28 "protiv", 14 "za" i 1 "suzdržan") ne prihvaća 
Prijedlog za izmjene i dopune Prijedloga Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru 
Grada Zagreba, što ga je predložio Odbor za prostorno uređenje u tekstu pod I.  

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "protiv" i 18 "za") ne prihvaća Prijedlog za 
izmjene i dopune Prijedloga Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba, 
što ga je predložio Odbor za prostorno uređenje u tekstu pod II. 

 

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 18 "protiv") prihvaća  

Izvješće o stanju u prostoru Grada Zagreba 

Izvješće se prilaže zapisniku. 

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 18 "protiv") donosi  

Program mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba 

Program se prilaže zapisniku. 
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2. Izvješće o uzrocima, odnosno razlozima te o odgovornosti u vezi s akcidentom na 
lokaciji PUTO 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

 

Prijedlog su razmotrili:   

- Odbor za zaštitu okoliša, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 

- Odbor za gospodarski razvoj, 

- Odbor za financije, 

- Odbor za komunalno gospodarstvo, 

- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, 

- Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb i 

- Odbor za mjesnu samoupravu. 

 

U izvješću Odbora za zaštitu okoliša sadržana su njegova stajališta o prijedlozima 
nadležnih radnih tijela koja su raspravljala o Prijedlogu. Odbor je utvrdio Prijedlog zaključka. 
Prijedlog zaključka dostavljen je Gradskom poglavarstvu. 

 

Izvješća radnih tijela i Prijedlog zaključka su gradski zastupnici primili. 

 

Gradsko poglavarstvo očitovalo se o Prijedlogu zaključka.  

 

Očitovanje su gradski zastupnici primili. 

 

Klub gradskih zastupnika SDP-a i Klub gradskih zastupnika HNS-a podnijeli su 
Prijedlog zaključka koji je podijeljen gradskim zastupnicima. 

 

Gospodin Stipe Tojčić, zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba obrazlaže Izvješće. 
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Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić, predsjednika Odbora za zaštitu okoliša obrazlaže 
izvješće Odbora. 

 

U raspravi sudjeluju: Vladimir Velnić (u ime Kluba gradskih zastupnika SDP-a i 
Kluba gradskih zastupnika HNS-a), mr.sc. Davorin Tepeš (u ime Kluba gradskih zastupnika 
HDZ-a), Vladimir Velnić (replika), mr.sc. Davorin Tepeš (neslaganje s replikom), Aladar 
Metzinger (neslaganje s replikom), Kažimir Varda (u ime Kluba gradskih zastupnika 
Hrvatskog bloka), mr.sc. Nenad Ivanković (u ime Kluba gradskih zastupnika HIP-a), mr.sc. 
Miroslav Rožić (u ime Kluba gradskih zastupnika HSP-a i HKDU-a), Ernestina Novy-
Radonić, dr.med., Aladar Metzinger, Kažimir Varda, Vladimir Velnić, mr.sc. Nenad 
Ivanković (replika), Kažimir Varda (replika), Vladimir Velnić (neslaganje s replikom), mr.sc. 
Mario Starešinić (replika), Ivan Bračić, dr.sc. Mate Ljubičić, mr.sc. Mario Starešinić, dr.sc. 
Krešimir Franjić, Krasnodar Rora, Marko Pušić, Stipe Tojčić (u ime predlagatelja), Kažimir 
Varda (ispravak netočnog navoda) i Stipe Tojčić. 

 

Gradska skupština većinom glasova (29 "protiv" i  1 "za") ne prihvaća Prijedlog 
zaključka što ga je predložio Odbor za zaštitu okoliša, matično radno tijelo. 

 

 

Gradska skupština većinom glasova (29 "za" i 1 "protiv") donosi  

 

ZAKLJUČAK 

 
1. Prihvaća se Izvješće o uzrocima, odnosno razlozima te o odgovornosti u vezi s 

akcidentom na lokaciji PUTO. 

2. U slučaju pozitivne odluke Ministarstva zaštitite okoliša i prostornog uređenja o 

daljnjem radu postrojenja za termičku obradu opasnog otpada Trgovačkog društva PUTO 

d.o.o., rad postrojenja na sadašnjoj lokaciji može se odvijati najduže do isteka roka sanacije 

odnosno zatvaranja odlagališta otpada Prudinec - Jakuševec. 

3. Ako Trgovačko društvo PUTO d.o.o. dobije potrebne dozvole za rad, u postrojenju 

treba obrađivati opasni otpad samo s područja Grada Zagreba i Zagrebačke županije. 
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4. Trošak sanacije, odnosno realizacije projekta za nastavak rada postrojenja PUTO 

trebaju snositi svi suvlasnici Trgovačkog društva PUTO d.o.o., razmjerno svojim vlasničkim 

udjelima. 

Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

 

3. Prijedlog programa poticanja razvitka poljoprivrede i šumarstva na području 
Grada Zagreba 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

 

Prijedlog su razmotrili:   

- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, matično radno tijelo i nadležno 
radno tijelo i 

- Odbor za mjesnu samoupravu. 

 

 

Izvješću Odbora za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, matičnoga radnog tijela 
priloženo je izvješće nadležnog radnog tijela. 

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 

 

Gospodin Josip Janeš, pročelnik Gradskog ureda za poljoprivredu i šumarstvo 
obrazlaže Prijedlog. 

 

U raspravi sudjeluju: Stjepan Fiolić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), 
Tomislav Jelić (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka) i dr.sc. Franjo Tomić, 
član Gradskog poglavarstva za područje poljoprivrede i šumarstva.  
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Gradska skupština jednoglasno (34 glasa "za") donosi  
 

PROGRAM 
poticanja razvitka poljoprivrede i šumarstva na području Grada Zagreba 

 
Program se prilaže zapisniku. 

 

 

4. a) Izvješće o glavnim aktivnostima i mjerama u oblasti prometa 
b) Prometna studija Grada Zagreba 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

Gradsko poglavarstvo predložilo je Gradskoj skupštini Zaključak o Prometnoj studiji 
Grada Zagreba. 

 

Prijedlog su razmotrili:   

- Odbor za prostorno uređenje, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 

- Odbor za komunalno gospodarstvo, 

- Odbor za zaštitu okoliša, 

- Odbor za mladež i 

- Odbor za mjesnu samoupravu. 

 

U izvješću Odbora za prostorno uređenje sadržana su njegova stajališta o prijedlozima 
i primjedbama nadležnih radnih tijela koja su raspravljala o ovim prijedlozima. Odbor je 
utvrdio Prijedlog za dopune Prijedloga zaključka o Prometnoj studiji Grada Zagreba. 
Prijedlog je dostavljen Gradskom poglavarstvu i Odboru za Statut, Poslovnik i propise. 

Izvješća radnih tijela i Prijedlog za dopune Prijedloga zaključka su gradski zastupnici 
primili. 

 

Gradski zastupnik gospodin Marko Pušić je podnio Prijedlog za izmjenu Prijedloga 
zaključka o Prometnoj studiji Grada Zagreba. Prijedlog je dostavljen Gradskom poglavarstvu 
i Odboru za Statut, Poslovnik i propise.  
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Odbor za Statut, Poslovnik i propise je zaključio da su prijedlozi Odbora za prostorno 
uređenje i gradskog zastupnika gospodina Marka Pušića podneseni u skladu sa Statutom 
Grada Zagreba i Poslovnikom Gradske skupštine Grada Zagreba. 

Izvješće Odbora su gradski zastupnici primili. 

 

Gradsko poglavarstvo očitovalo se o Prijedlogu za dopune Prijedloga zaključka što ga 
je predložio Odbor za prostorno uređenje, matično radno tijelo. Gradsko poglavarstvo 
prihvatilo je dopune što ih je predložio Odbor s time da je u novoj točki 3. djelomično 
promijenjen prijedlog pa se riječi: "Gradski ured za prostorno uređenje, graditeljstvo, 
stambene i komunalne poslove i promet" zamjenjuju riječima: "nadležni gradski uredi i 
zavodi". Prijedlozi Odbora postaju sastavni dio prijedloga predlagatelja. 

Gradsko poglavarstvo očitovalo se o Prijedlogu za izmjenu Prijedloga zaključka o 
Prometnoj studiji Grada Zagreba što ga je podnio gradski zastupnik gospodin Marko Pušić. 

Očitovanja Gradskog poglavarstva su gradski zastupnici primili. 

Uz Prijedlog prometne studije Grada Zagreba gradski zastupnici primili su grafički 
prilog i karte. 

   

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet obrazlaže Izvješće i Prometnu studiju. 

 

Gospodin Marko Pušić, podnositelj Prijedloga za izmjenu Prijedloga zaključka 
odustaje od svog prijedloga. 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
daje stanku. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

U raspravi sudjeluju: Tomislav Jelić (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog 
bloka), Ivan Bračić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), Krasnodar Rora (u ime Kluba 
gradskih zastupnika HIP-a), mr.sc. Davorin Tepeš i dr.sc. Krešimir Franjić. 
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Gradska skupština jednoglasno (39 "za") donosi 

ZAKLJUČAK 
o Prometnoj studiji Grada Zagreba 

Zaključak se prilaže zapisniku.  

 

 

5. Prijedlog zaključka (zaduženje Gradskom poglavarstvu) 

 

Predlagatelj je Klub gradskih zastupnika Hrvatskog bloka. 

 

Gradsko poglavarstvo je dalo mišljenje o Prijedlogu. 

Mišljenje su gradski zastupnici primili. 

 

Odbor za prostorno uređenje, matično radno tijelo razmotrio je Prijedlog zaključka.  

Gradski su zastupnici primili i ispravan tekst izvješća Odbora. 

 

Odbor za Statut Poslovnik i propise zaključio je da je Prijedlog podnesen u skladu sa 
Statutom Grada Zagreba i Poslovnikom Gradske skupštine Grada Zagreba. 

Izvješće Odbora su gradski zastupnici primili. 

 

Gospodin Kažimir Varda, predsjednik Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka 
obrazlaže Prijedlog. 

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "protiv" i 8 "za") ne prihvaća Prijedlog 
zaključka (zaduženje Gradskom poglavarstvu) što ga je predložio Klub gradskih zastupnika 
Hrvatskog bloka. 
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6. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana u Upravno vijeće Hrvatskoga 

prirodoslovnog muzeja  
 

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
 
Gospodin Ivo Jelušić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja obrazlaže prijedlog. 
 
U raspravi sudjeluju: mr.sc. Davorin Tepeš (povreda Poslovnika), Krasnodar Rora 

(ispravak netočnog navoda), Kažimir Varda (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog 
bloka), mr.sc. Davorin Tepeš (ispravak netočnog navoda), dr.sc. Krešimir Franjić (replika), 
Kažimir Varda (neslaganje s ispravkom netočnog navoda), mr.sc. Miroslav Rožić (u ime 
Kluba gradskih zastupnika HSP-a i HKDU-a), Vladimir Velnić (replika), Ivan Bračić, Ivo 
Jelušić (u ime  predlagatelja), Ivan Bračić (ispravak netočnog navoda), Kažimir Varda 
(ispravak netočnog navoda) i Ivo Jelušić (neslaganje s ispravkom netočnog navoda). 

 
 
Gradska skupština većinom glasova (29 "za" i 2 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i imenovanju člana u Upravno vijeće Hrvatskoga prirodoslovnog muzeja 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

  

 Točke 7. i 8. su prijedlozi zaključaka o razrješenju i izboru u školske odbore osnovnih 
škola pa predsjednica predlaže da se zajedno rasprave. 

 
7. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole bana 

Josipa Jelačića 
8. Prijedlog zaključka o izboru člana u Školski odbor Osnovne škole Ivana Gorana 

Kovačića 
 

 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
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ad. 7. Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole bana Josipa Jelačića 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 
ad. 8. Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o izboru člana u Školski odbor Osnovne škole Ivana Gorana Kovačića 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

Točke 9. do 12. su prijedlozi zaključaka o razrješenju i izboru u domske odnosno 
školske odbore, pa predsjednica predlaže da se zajedno rasprave. 

 
9. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru članova u Domski odbor Učeničkog doma 

Tina Ujevića 
10. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Domski odbor Učeničkog doma      

Ante Brune Bušića 
11. Prijedlog zaključka o izboru člana u Školski odbor Škole za primalje 
12. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Škole suvremenog 

plesa Ane Maletić 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
 
ad. 9. Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru članova u Domski odbor Učeničkog doma Tina Ujevića 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ad. 10. Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru člana u Domski odbor Učeničkog doma Ante Brune Bušića 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
ad. 11. Gradska skupština većinom glasova (32 "za" i 1 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o izboru člana u Školski odbor Škole za primalje 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
ad. 12. Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Škole suvremenog plesa Ane Maletić 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 
 

13. Prijedlog odluke o uklanjanju i uništavanju ambrozije na području Grada Zagreba 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
 
 
 
Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 
 

ODLUKU 
o uklanjanju i uništavanju ambrozije na području Grada Zagreba 

 
Odluka se prilaže zapisniku. 
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14. Prijedlog zaključka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Medveščak" 
 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Medveščak" 

 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 
 
 
 

Sjednica je završena u 20,50 sati. 
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